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حمله ژاپنی ها  
به نیمار: تو   شرم 

نداری!

غفور جهانی: 
ملوان به استقلال 

باج نمی دهد
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 بعد از زلزله بم، شادی 
را به مردم هدیه می کنم

 همه عملکرد
 ۳ کاندیدای 

 فدراسیون فوتبال 
را می دانند 

w w w . k h a b a r v a r z e s h i . c o m

ساپينتو تكليف همه استقلالي ها 
را روشن مي كند 

بعد از برگزاري جلسه با آجورلو 

واكنش فوري و تكذيب ماجراي خبرساز
طارمي بعد از مصاحبه با عادل به دردسر افتاد!

ساپينتو قبل از شروع فصل رودرروي خبرنگاران
باشگاه استقلال به وعده خود عمل مي كند؟

سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقی

چرا پرسپولیس مهاجم داخلی نخرید؟
خرید مهاجم خارجی در پرسپولیس بدجوری طلسم شده است. یکی را 
دلال ها می آورند و ناگهان قیمتش ۸ برابر می شود، دیگری مصدوم است 
و نفر سوم آخرین بار ۳ سال قبل گل زده ولی اسمش مهاجم است! در این 
شرایط اولین سؤالی که به ذهن می رسد، این است که چرا گل محمدی از 
همان ۲ ماه قبل به فکر جذب مهاجم داخلی نبود؟ آیا نمی شد حداقل یک 
مهاجم داخلی خوب خرید تا بحران اولیه رفع شود؟ مهاجم خارجی مثل 
هندوانه دربســته اســت چون مهاجمان درجه یک و حتــی دو به ایران 
نمی آیند. در واقع اگر مهاجم خارجی خوب از آب درآید، باید تعجب کرد 
و عمدتاً مهاجمانی که وارد لیگ ایران می شوند، چیزی فراتر از مهاجمان 
داخلی خودمان ندارند مگر آنکه اســتثنائاً خلافش ثابت شود )مثل مامه 

تیام و دیاباته(.
نکته عجیب اینجاست که استقلال ۷ مهاجم دارد اما پرسپولیس قرار 
اســت لیگ را با همان مهدی عبدی و حامد پاکدل و تمیروف شروع کند. 
این در حالی است که به فرض یحیی پارسال پیمان بابایی را می خواست 
اما امسال او به استقلال رفت و حتی بحث حضور سجاد شهباززاده هم در 
پرســپولیس مطرح شد. در شرایط فعلی که حدود ۲ هفته تا شروع لیگ 
باقی مانده، کار پرسپولیس سخت تر هم شده و شاید بهتر باشد گل محمدی 
در کنار خرید یک مهاجم خارجی خوب،  به فکر استفاده از مهدی ترابی در 
خط حمله باشد. او سعید صادقی را خریده که یک وینگر چپ است و امیری 
هم کم کم به شــرایط بازی می رســد پس هیچ اشکالی ندارد که ترابی را 

حداقل در مواقع اضطراری به خط حمله ببرد.

 چهار  شـنبه ۵ مـرداد 1401 ـ  سـال بیسـت وپنجم
تومـان  8000 ـ   8صفحـه  ـ   7190 شـماره 

پیشنهاد خارق العاده 
پورتو برای فروش مهدی 

هزار میلیارد تومان!
 طارمی: اگر مدیرعامل پورتو 
بودم طارمی را می فروختم  خاطره بازی با ناصر حجازی: به عشق 

 گولسیانی در مصاحبه 
اختصاصی با خبرورزشی:

دایی را با 400 هزار تومان 
جذب کردم

 می خواهم مثل سیدجلال 
جام های زیادی با پرسپولیس بگیرم

فوتبال پیشنهادات سینمایی را رد می کردم 

استقبالی که پرسپولیسی ها از من 
کردند را در کشورم ندیده بودم

پیوس:  پرسپولیس 
 مهاجم نخرد 

 برای قهرمانی 
به دردسر می افتد

 ستاره سابق
  استقلال از همسرش 

جدا شد

پرسپولیسی ها و 
سپاهانی ها علیه استقلال

مناظره کاندیداهایی 
که تأیید صلاحیت 

نشده اند!

شاهکار شبکه ۳

مهاجم استقلالی به 
شرط ماندن تمیروف 
قرمزپوش می شود 

جدیدترین شایعه در مورد 
خط حمله پرسپولیس

 ساپینتو: خوب شد 
 حریف اول مان 
قدرتمند است

 لیگ از امروز برای تیم
 من شروع شده

ادعای عجیب و غریب مهدی تاج

 قرارداد ویلموتس 
از کی روش بهتر بود
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نظر سنجی
SURVEY

ادامه دارد

پرسپوليسی ها و سپاهانی ها عليه استقلال
تا دیشب در نظرسنجی مربوط به بازی حساس استقلال- سپاهان بیش از ۲۲ 
هزار نفر شــرکت کرده بودند که حدود ۴۷ درصد به پیروزی استقلال، ۳۵ 
درصد برد سپاهان و ۱۸ درصد مساوی رأی داده بودند. به طور طبیعی هواداران 
استقلال به پیروزی تیم محبوب شان رأی می دهند و سپاهانی ها هم به پیروزی 
شاگردان مورایس اما شاید در این مورد خاص بعضی از هواداران پرسپولیس 
هم اســتثنائاً به کمک سپاهانی ها رفته باشــند. به هر حال این نظرسنجی 

همچنان ادامه دارد و شما می توانید با ورود به سایت در آن شرکت کنید.

خبرگردی
NEWS BROWSING

  به خاطر نگراني از شيوع كرونا
 تست هاي مكرر استقلالي ها قبل از ليگ برتر 

شمارش معکوس براي آغاز فصل جدید رقابت هاي لیگ برتر در حالي آغاز 
شده که متأسفانه تعداد مبتلایان به ویروس کرونا هم از ابتداي تابستان در 
کشورمان سیر صعودي گرفته و حالا وارد موج هفتم این بیماري شده ایم؛ 
به همین خاطر باشــگاه ها تدابیر ویژه اي را براي کنترل ویروس مذکور مد 
نظر قرار داده اند که مهمترین آنها رعایت پروتکل هاي بهداشــتي و تست 
گرفتن از بازیکنان و مربیان شان است. از قرار معلوم استقلالي ها هم همین 
رویه را در دســتور کار قرار داده اند و قرار شده پس از پایان اردوي ترکیه و 
بازگشت به ایران، قبل از شروع بیست و دومین دوره رقابت هاي لیگ برتر 
تمــام نفرات دو بار در فواصل زماني معین آزمایش کرونا بدهند. البته این 
آزمایش عمومي اســت و هر کس از اعضاي تیم که مشکوك به ابتلا باشد، 
بلافاصله قرنطینه شده و به صورت جداگانه هم از او تست گرفته خواهد شد. 

معطلی ۳ ساعته تيم ايراني    
در فرودگاه تركيه به خاطر حمل داروي بدون مجوز!  

روزهاي گذشــته چند تیم ایرانــي براي برگزاري اردوي آماده ســازي 
پیش فصل به ترکیه رفته اند که ســفر یکي از این تیم ها جنجال ساز شده 
است. یکي از این تیم ها مقدار زیادي دارو همراه داشت که همین موضوع 
باعث معطلي حدود ۳ ساعته آنها در فرودگاه ترکیه شد. لازم به ذکر است 
زیاد بودن داروها و همچنین نداشتن مجوز و فاکتور خرید باعث حساسیت 
پلیس فرودگاه ترکیــه و معطلي تیم ایراني بــوده. داروهاي موجود در 
چمدان هاي اعضاي تیم ایراني نیاز به مجوز و فاکتور خرید داشته است. 
نداشتن مجوز و فاکتور خرید براي حمل آن مقدار از دارو، پلیس فرودگاه 
را مشکوك کرد و تیم ایراني تا حل و فصل شدن ماجرا، بیش از دو ساعت 
و نیم در فرودگاه معطل شــد. مشکل تیم ایراني با نامه نگاري از تهران و 

وساطت مسئولان برگزاري اردو در ترکیه حل شد.
شهباززاده دكترا گرفت تا در استقلال بماند  

بالاخره تکلیف ســجاد شهباززاده، مهاجم جدید استقلال مشخص شد. 
طبق آخرین خبرها، شهباززاده در آزمون دکترا قبول شده و به این ترتیب 
در استقلال ماندنی شد. این در حالی بود که اداره وظیفه عمومی پیش از 
این اعلام کرده بود شهباززاده از اول شهریور مشمول بوده و باید به خدمت 
سربازی برود. بلافاصله پس از این خبر، انزلی چی ها در فضای مجازی به 
این موضوع واکنش نشان دادند و با کنایه اعلام کردند: »این بازیکن مدتی 
است که با استقلال در اردوی ترکیه به سر می برد. شهباززاده کی در آزمون 

دکترا شرکت کرد و قبول شد که ما خبر نداریم؟«

شاهکار شبکه ۳؛ مناظره كاندیداهایی كه تأیيد صلاحيت نشده اند! 

 ادعای عجیب و غریب تاج:
 قرارداد ویلموتس از کی روش بهتر بود 

مناظره انتخاباتی کاندیداها در برنامه فوتبال برتر شبیه 
همــه چیز بود جز مناظره! در برنامه ای که انگار تحمل 
شنیدن صدای مخالف وجود ندارد، ۳ کاندیدایی حضور 
داشــتند که ۲ نفرشان تأیید صلاحیت نشده اند! بامزه 
اســت نه؟ کاندیدایی که تأیید صلاحیت نشــده، به 
تلویزیون رفته تا برنامه های خود و اهدافش از حضور در 
عرصــه انتخابات را اعلام کند! در تاریخ تلویزیون ایران 
چنین چیزی را به خاطر نمی آوریم و بهتر است مهدی 
هاشمی تهیه کننده محترم این برنامه توضیح بدهد که 
دلیل حضور واعظی آشتیانی و اسدی در این برنامه چه 
بود؟ البته هر وقت مهدی تاج در مورد پرونده ویلموتس 
توضیح داد، احتمالاً مهدی هاشمی هم در مورد این مثلًا 

مناظره! توضیح می دهد!
 

اینکــه مهدی تاج چرا و به کدام دلیل به برنامه ای رفت 
که قبلًا او را به شــدت نقد کرده بود، به خودش مربوط 
است. حتماً این هم دلایلی دارد که ۲ سال دیگر اعلام 
می شود اما واعظی آشتیانی شمشیر را از رو برای او بست 
و از واژه هایی استفاده کرد که شاید جایش در رسانه ملی 
نبود. او با اشــاره به لابی احتمالی اعضای مجمع گفت: 

»اسم بعضی از کارها لابی گری نیست بلکه لاابالی گری 
است!« آشتیانی حداقل ۳ بار به مهدی تاج گفت شمایی 
که قبلًا ۳ سری در فدراسیون بوده ای، چه برنامه تازه ای 

داری که می خواهی برای چهارمین بار برگردی؟ حرف 
درســتی که جواب های عجیبی داشت و تاج گفت در 
مورد پرونده ویلموتس بعداً صحبت می کند. او در جایی 

دیگر هم مدعی شد قراردادی که با ویلموتس بستیم، از 
قرارداد کی روش بهتر بود)!( جالب اینکه تاج بیشــتر 
کارهایی که کفاشیان انجام داده بود را هم به نام خودش 

کرد و جناب میثاقی هم فقط سر تکان می داد!

راســتش ما که متوجه نشدیم هدف مدیران محترم 
برنامه فوتبال برتر چه بود؟ اگر می خواستند برنامه داغی 
درســت کنند که خب اصــلًا موفــق نبودند چون 
چهره هایی که دعوت شــده بودند، قابلیت این کار را 
نداشتند. اگر هدف شفاف سازی در مورد انتخابات بود 
که باز هم توفیقی حاصل نشد. اگر مناظره بود که قطعاً 
نبــود چون ۲ نفر از ۳ مهمانی کــه آنجا بودند، تأیید 
صلاحیت نشده اند و حتی وضعیت محمد آخوندی که 
روی خط آمد هم دقیقاً مشخص نیست. در کل ۶۳ بار 
در این برنامه از اعضای مجمع فدراسیون فوتبال تعریف 
و تمجید شد! آن هم مجمعی که عزیزی خادم را رئیس 
کرده و به علی کریمی )به عنوان نماینده فوتبالی ها( ۹ 

رأی داده بود!
به هر حال برنامه های ورزشی مان هم باید به فوتبال 

و انتخابات و فدراسیون و تیم ملی مان بیاید!

یحیــي گل محمدي براي فصل جدید چند مربي ایراني را 
کنار زد و به جاي همه آنها مربي خارجي به خدمت گرفت! 
آخریــن دســتیار ایرانــي باقي مانــده در کادر فني تیم 
گل محمدي، حمید مطهري بود که او راهي نساجي شد و 
هدایت مازني ها را به عنوان سرمربي برعهده گرفت. یحیي 
گل محمدي به جاي ایــن مربي هم یک مربي خارجي به 
خدمت گرفت، در حالي که خیلي ها به یحیي توصیه کرده 

بودند مربي ایراني جایگزین کند. 
راهي که گل محمدي انتخاب کــرده با انتقاد برخي از 
پیشکسوتان همراه شده است. یکي از آنها اسماعیل حلالي 
است که فصل گذشته سرمربي تیم امید پرسپولیس بود. او 
مي گوید: »الان یک مربي خارجي به ما اضافه شود، چه کمکي 
مي تواند به پرسپولیس کند؟ من این حرف ها را از صمیم قلب 
مي گویم. مربي خارجي تا بخواهد فوتبال ما را بشناسد ۶ ماه 
زمان لازم دارد و حضورش در این شــرایط به نظرم کمکي به 
پرسپولیس نخواهد کرد. ۴ سال قبل زماني که همه خواهان 

تمدید قرارداد با رادوشوویچ بودند، من اعلام کردم نباید با او 
قرارداد بســت اما خیلي ها به من حمله کردند و من را مورد 
توهین قرار دادند. تنها کسي که آن زمان جلوي این بازیکن 
ایســتاد، من بودم چون براي من، پرســپولیس مهم بود اما 
خیلي ها به من تهمت زدند. حالا مي بینیم که باید یک میلیون 
دلار به این بازیکن بدهند.« حلالی ادامه داد: »الان یک مربي 
خارجي به پرســپولیس آمده و کسي از او شناخت ندارد. این 
مســئله چه ربطي دارد؟ باید مشخص شــود او چه کمکي 
مي تواند به پرســپولیس انجام دهد و این موضوع مهم است. 
یکسري اتفاقات در حال رخ دادن است که واقعاً خنده دار است. 
مگر مي شود یک مربي بدون شناخت، دستیار انتخاب کند؟  
باید مشــخص شــود افکار این مربي برزیلي بــا کادر فني 
پرســپولیس چقدر همسو است. شــاید مواردي که یحیي 
گل محمدي مد نظر دارد، با این مربي تفاوت داشــته باشد یا 
برعکس. هر مربي شــرایط خاص خودش را دارد و مطمئن 

هستم تا این مربي قرارداد نبندد، به ایران نخواهد آمد.« 

در روزي که جلســه معارفه ریکاردو ساپینتو 
برگزار شــد، مدیران باشگاه اســتقلال اصرار 
داشتند این جلسه اصلًا نباید تبدیل به نشست 
مطبوعاتي شود و به همین خاطر اجازه ندادند 
سرمربي جدیدشان به سؤالات خبرنگاران جواب 
بدهد. البته آنها همانجا صراحتاً اعلام کردند به 
زودي کنفرانس خبري براي ساپینتو تشکیل 
مي دهند تا اصحاب رسانه بتوانند سؤالات خود 
را بپرســند و پاسخ هاي سرمربي پرتغالي را هم 
بشــنوند. سرمربي جدید اســتقلال پس از آن 
جلسه راهي کشورش شد و بعد از بازگشت نیز 
چند روز تیم را تمرین داد و شــاگردانش را به 
ترکیه برد و به همیــن خاطر تا امروز خبري از 
کنفرانس مطبوعاتي نشــده و ساپینتو فقط با 
دوربین خود باشگاه مصاحبه کرده است. حالا 
باید ببینیم در هفته آینده مدیران استقلال به 

وعده خودشان عمل مي کنند و براي سرمربي 
این تیم نشســت خبري برگزار خواهند کرد یا 
نه؟قطعاً دور نگه داشتن مرد پرتغالي از رسانه ها 
اشتباه بزرگي است که استقلالي ها نباید انجام 
دهند چون این مربي ناخودآگاه پس از شــروع 
مسابقات، مرتب در کنفرانس هاي خبري قبل و 
پس از بازي ها با اصحاب رسانه مواجه مي شود و 
حتماً ســؤالاتي پیرامون وریــا غفوري، بحث 
مقایســه با فرهاد مجیدي، مشــاوره گرفتن با 
کارلوس کی روش، کیفیت کار دراگان اسکوچیچ 
و...  از او پرسیده مي شود بنابراین تدبیر درست 
این است که قبل از شروع فصل یک کنفرانس 
مطبوعاتي برگزار شــود و به همه این سؤالات 
پیش از اینکه استقلال وارد کوران رقابت ها شود، 
پاســخ داده شــود تا پس از اســتارت خوردن 
مسابقات دیگر از این بابت ابهامي مطرح نباشد.

اســتقلال جمعه اردوي خود در 
ترکیه را تمــام مي کند و به تهران 
بازخواهد گشت. آنها پس از حضور 
مجدد در کشور خودمان استراحت 
کوتاهــي انجام مي دهنــد و وارد 
آخرین فاز آماده سازي خود جهت 
حضور در فصــل آینده لیگ برتر 
مي شــوند. البته با وجود برگزاري 
اردوي خارج از کشور، هنوز تکلیف 
تمام بازیکنان این تیم به طور دقیق 
مشــخص نشــده و جدا از بحث 
جدایي احتمالي آرش رضاوند، این 
شایعه نیز مطرح است که یکي از 
عناصر تهاجمي آبي پوشان هم به 
صورت قرضــي در اختیــار تیم 
دیگري قرار خواهد گرفت.  شایعاتي 
که مسئولان باشگاه آنها را به طور 
رسمي تأیید یا تکذیب نمي کنند 

ولي عصر دیروز شنیدیم قرار است 
جلســه نهایي و سرنوشت سازي 
میان ریکاردو ساپینتو و مصطفي 
آجورلــو برگزار شــود و طي آن 
ســرمربي آبي پوشــان پــس از 
گفت وگــو با مدیر عامل باشــگاه 
تکلیف فهرســت نهایي استقلال 
بــراي بیســت و دومیــن دوره 
رقابت هــاي لیگ برتــر را به طور 
قطعي روشن کند. البته با توجه به 
قاعده جدیدي که طي چند سال 
اخیر اجرا مي شود، بازیکناني که به 
هر دلیلي از فهرست استقلال کنار 
گذاشته شوند، تا هفته هاي آغازین 
فصــل آینده هــم مي توانند تیم 
جدیدي براي خود پیدا کنند و اصلًا 
این طوري نیســت که تا نیم فصل 

بیرون گود بمانند. 

ظاهراً مصاحبه مهدي طارمي با عادل فردوسي پور که دو شب قبل پخش 
شد، شائبه هایي را درخصوص این بازیکن به وجود آورده است. صحبت هاي 
طارمي درخصوص برنامه هاي او براي آینده در پرتغال بازتاب داشته و یک 
رسانه پرتغالي در این خصوص نوشت: »اظهارات مهدي طارمي در بخش 
دوم از یــک مصاحبه عالي با برنامه ایراني فوتبال ۳۶۰ که دوشنبه شــب 
گذشته منتشر و در تعطیلات این بازیکن ضبط شده است. مهاجم ایراني 
مي گوید به گزینه هاي تاکتیکي ســرخیو کونسیسائو احترام مي گذارد و 
اعتراف مي کند کــه رؤیاي بازي در لیگ برتر انگلیس را دارد.« طارمي با 

انتشار یک استوري این خبر رسانه پرتغالي را تکذیب کرد.

كاش مربي ايراني انتخاب مي كردي
گلایه پيشکسوتان از یحيي

شایعات زیادي در مورد جدایي مهدي قایدي از الاهلي 
به گوش مي رسد و شکل یارگیري باشگاه اماراتي هم تا 
حدي این مسئله را تقویت مي کند. الاهلي صبح دیروز با 
عمر خریبین بازیکن شناخته شده فوتبال غرب آسیا که 
سابقه رویارویي مقابل بسیاري از تیم هاي ایراني را هم 
دارد و در مقطعي به کابوس پرسپولیس بدل شده بود، به 
توافق رسید و به احتمال فراوان فصل آینده از وجود این 
بازیکن اهل سوریه در ترکیب خودش استفاده مي کند. 
البته ظاهراً هنوز برخي مســائل جزئي در رابطه با این 
انتقال میان خریبین، الاهلي و باشگاه الوحده امارات باقي  

مانده است. اگر الاهلي این بازیکن سرشناس را به خدمت 
بگیــرد، مهدي قایدي یک قدم دیگر به جدایي نزدیک 
خواهد شــد چون مي داند شانس حضورش در ترکیب 
ثابت کمتر از قبل مي شود و شاید همین مسئله زمینه 
براي پیوستن این بازیکن ایراني به الاتحاد کلبا و حضور 
دوباره اش نزد فرهاد مجیدي را تقویت کند. روزنامه اتحاد 
چاپ ابوظبي هم چند روز قبل مدعي شده بود مذاکراتي 
میان مدیران دو باشگاه الاتحاد کلبا و الاهلي براي اینکه 
قایدي تحت عنوان بازیکن قرضي یک فصل نزد شاگردان 

مجیدي برود، در حال انجام است .

استقلال همچنان به دنبال محمد محبي است تا در 
خط میاني از او استفاده کند اما در خط حمله به دلیل 
ازدیاد مهاجم شاید قید یکي، دو بازیکن را بزند و به 
جاي آنها وینگر یا مدافع بخرد. در شرایط طبیعي به 
نظر مي رسد سجاد شــهباززاده مهاجم اول و اصلي 
استقلال باشد و طبعاً او رقبایي چون پیمان بابایي و 
ارسلان مطهري و کاوه رضایي هم دارد که این آخري 
چون دیرتر به تمرینات اضافه شده، احتمالاً هفته هاي 
اول لیگ را از دست مي دهد. اگر استقلال بتواند محبي 
را بگیرد، تیم کامل تري مي شود چون او توانایي بازي 

در دو پست را دارد اما در غیر این صورت ساپینتو باید 
به فکر جذب یک وینگر دیگر باشد. به هر حال جاي 
خالي حسین  زاده هم در استقلال باید پر شود و این 
مسئله مستلزم آن است که این تیم طي روزهاي آینده 
خریدهاي هوشمندانه اي انجام بدهد. شاید بزرگترین 
مشکل اســتقلال این است که تیم را خود ساپینتو 
نبسته چون دیر آمد و به طور طبیعي شناختي هم 
روي فوتبالیست هاي ایراني ندارد اما استقلال قطعاً 
در یکي، دو پست دیگر بازیکنان جدیدي مي خواهد 

تا بالانس شود. 

استقلال همچنان به دنبال وينگر عمر خريبين جانشين قايدی شد 
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